
 
Paul Vasseur/04-04-2008 

Van de Bestuurstafel, Ouwehands Dierenpark in Rhenen,  
2 april 2008. 
 
Wij hebben van 15 tot 17.30 uur onze reguliere bestuursvergadering gehouden in de Kalahari 
Afrika Lodge, een houten gebouw. Binnen stonden enkele grote en kleine houten beelden die 
bij de gast de link met Afrika legt. De ondertekening van het samenwerkingsconvenant tussen 
de NOB (Nederlandse Onderwatersport Bond), de NTFU (Nederlandse Toer Fiets Unie) en 
de NBF (Nederlandse Bowling Federatie) in aanwezigheid van mevrouw Erica Terpstra 
gebeurde daarna in dezelfde zaal.  
De gebruikelijke agendapunten hebben wij doorgelopen, daar waar nodig een besluit over 
genomen en de agenda van de komende Bondsvergadering doorgenomen en besproken.  

- Rondje verenigingondersteuning, bijeenkomst in Vught is goed ontvangen. Acht 
verenigingen waren vertegenwoordigd. Zoals ook in de vorige bijeenkomst in Spier 
(Drente) hebben de mensen ook hier aangegeven een sterke behoefte te hebben aan 
verenigingondersteuning.  

- BSM wordt nu verspreid. 
- De nieuwe aanmeldingsprocedure voor de wedstrijdkalender is vastgesteld. Omdat 

uit de evaluatie is gebleken dat de nieuwe procedure per saldo veel (vrije) tijd 
oplevert en organisatoren en bestuurders in totaal geen duizenden kilometers meer 
hoeven te rijden om de kalendermeeting bij te wonen, want deze is vervallen. 

- In een korte mondelinge toelichting hebben wij kennis genomen van de resultaten 
van de twee werkgroepen die in het kader van de uitwerking van het Berenschot 
rapport de moderne competitie en de overige aanbevelingen nader hebben 
bestudeerd. Het bestuur dankt de leden van de beide werkgroepen voor hun bijdrage. 
In de Bondsvergadering in juni zal het bestuur hierover het e.e.a. terugmelden.  

- De wijzigingsvoorstellen met betrekking tot de artikelen 313 t/m 322 van het 
Sportreglement zijn behandeld en worden gepresenteerd als voorstel tijdens de 
komende Bondsvergadering.  

- Wij hebben kennis genomen van de uitslag van de enquête over de 
Stedenontmoeting 50+. Op basis van deze uitslag hebben wij besloten de huidige 
opzet nog een jaar te hanteren.  

- Het NBI heeft ons gemeld dat sinds 20 februari 2008 baankeuringen zijn geweest. 
 
                    

Namens het bestuur, 
 
Paul Vasseur. 


